
 

 

Referat fra FAU-møte 28. jan. 2025 
 

Trinn A   B   C   D  

8 Kristoffer Egil 

Bonarjee 

 

M Line Sivertsen M Sønnøve Mcivor M 

 

Elin Watts 

 

Maren Ruud  

M 

 

M 

Eline De-Jong M Jon Nessa FF Anne Lill Olsen    

9 Miriam Vågen 

 

Randi 

Tønnessen 

 

M 

 

FF 

Linda Tjensvoll 

 

Ingrid Smedvig 

M 

 

M 

Richard Kluge 

 

Gaute Risa 

M 

 

IM 

Øistein Mathisen 

 

Olav Rasmussen 

FF 

FF 

10 Irene Thuen 

Folkvord 

 

Trude Hauge 

M 

 

 

FF 

Anna Wolska 

Gjerde 

 

Bjørg Jorunn 

Høyland 

M 

 

 

IM 

Birgitte Husberg 

 

Merethe Hiller 

FF 

 

FF 

  

         

 SU   For rektor   FAU-leder     

  
I
M Stian Rege M 

Anne Grethe 
Stråbø Bretting M  

 

 
Dato:  Tirsdag 28. jan. 2025 
Kl.:  18:00-19:30 
Sted:  Møte via Teams 

 

Saksnr. Beskrivelse Ansvar 

Fast 
Punkt 

Godkjenning av saksliste og referat 
● Saksliste og referatet godkjennes.  

● 9B/Ingrid Smedvig er referent i møtet Alle 

Fast 
Punkt 

Info fra rektor: 
Skoleballet: 
Vellykket skoleball.  
Det kom elever til fra andre skoler, og man ser på hva man kan gjøre til neste år for å unngå 
dette. 
  
Elevundersøkelsen: 
Gode resultater. Rektor informerte om resultatene på trinnene. 
  
Skoleregler: 
Skolereglene skal revideres. Ny handlingsplan for trygt og godt skolemiljø. 
  
Samarbeidsutvalget: 
Dette består av to foreldre, to ansatte, to elever og rektor, og det er to møter per 
semester. Line Sivertsen fra 8B stiller som ny foreldrerepresentant for 8. trinn. 
 
Spørsmål til rektor: 

Rektor 

M = oppmøte 
V = møtt med Vara 
IM = ikke møtt 
FF = meldt forfall 



 

 

● Mulighet for å kjøpe mat i kantina? Skolematordningen blir antagelig avviklet fra 
høsten av.  

● Skidag i år også? I så tilfelle bør det sjekkes om noen elever har sesongkort i 
skitrekket. Viktig at elever som har ski tar dem med seg. 

● Mulighet for halv dags hjemmeskole? 
 

03-24/25 
Einherjar e-sport 

FAU-leder har snakket med FAU-leder på Jåtten om et evt. felles foreldremøte der 
Einherjar kan informere om tilbudet sitt. FAU bestemte å ikke avholde et slikt møte. 

Alle 

04-24/25 

FAU-verv 

Det trengs ny FAU-leder, og det ble diskutert om vervet kan fordeles på flere personer. Alle 

Fast 
Punkt 

Natteravn – status 

Eline De-Jong fra 8A stiller som ny natteravnkoordinator.  
Det trengs en natteravnkoordinator til. 

 

Fast 
Punkt 

Eventuelt 

Det ble ikke tatt opp noe under Eventuelt. 
Alle 

 


